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Närvarande: Lena Tholse Marcus Rosenlind Conny Blomgren
Bernt Karlsson Magnus Karlsson Bosse Röjder

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 18:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Marcus till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående mötes protokoll
Föregående mötes protokoll kommenterades. Bosse efterlyste uppföljning av de beslut som 
fattats i styrelsen och fick i uppdrag att utarbeta en rutin för detta. Protokollet skrevs på.

5. Ekonomirapport från kassören
Kassören presenterade ett preliminärt årsbokslut vid förra mötet, och inga stora justeringar 
har gjorts i detta. Det finns eftersläpande faktureringar, t ex hallhyra för december månad 
och reparationen av snöslunga, som dock blev billigare än befarat. Klubben får alltså ett 
nollresultat före avskrivningar för 2010. Inbetalningar från medlemmar av medlems-, 
tränings- och licensavgifter för 2011 har kommit igång.

6. Medlemsavgifter
Under hösten 2010 infördes att vi fakturerar medlems- och träningsavgifter via e-post till 
dem som anmält e-postadressen till medlemsregistret. Resultatet var delvis nedslående, 
eftersom det var betydligt fler som missade att betala avgiften bland dem som debiterades 
via e-post än bland de som fick ett papper. Det beslöts att Bosse lägger ut info på 
volleybollens hemsida om att vi skickat ut räkningar.

7. Valberedningens arbete
Bosse har skickat ett förslag på brev (som valberedningen kan skicka till tidigare 
styrelsemedlemmar och till övriga medlemmar i klubben) till valberedningen (Iréne och 
Anita). Bosse frågar dem om de tycker att förslaget är OK. I så fall kan han hjälpa till med 
utskicket.

8. Tidpunkten för årsmötet
Ordföranden har förhinder på den dag som föreslagits för årsmötet. Ny tidpunkt blir 22 maj 
14:00 vid Torpet, med grillning och beachvolleyboll.

9. Förberedande av dokument för årsmötet
Kallelse (annons under föreningsnytt i SN och på hemsidorna) måste ut senast vecka 15 
(sista dag enligt stadgarna är 22 april). Bosse sköter detta.
Verksamhetsberättelsen måste vara klar i god tid före Frisksportdistriktets årsmöte, dvs 
materialet bör vara klart senast 15 mars.
Bosse fixar den allmänna delen med medlemsstatistik etc. Theodor skriver om volleyboll 
herrar. Conny skriver om volleyboll motion, Lena skriver om volleyboll damer. Conny har 
redan skrivit om Beachvolleybollen. Bernt har skrivit om Torpverksamheten. Cristoffer 
skriver om trampolin. Sven och Bosse skriver om naturverksamheten.
Till årsmötet skall också den ekonomiska redogörelsen, den nya verksamhetsplanen och en 
budget vara klar.

10. Rapport från sektionerna
● natur: LONA-projekten rullar på. Redigeringen av skylttexter och bilder till arboretumstigen 

pågår. Fågelinventeringen har påbörjats och 50 fågelholkar har satts upp. Vi har gått ut med 
annonseringen av vårens Tintomaravandring, och Sven och Bert gör de sista förberedelserna. 
Även i år så har avverkning under vintern skett på en del av den planerade sträckan.

● volleyboll: Damlaget leder just nu sin serie, efter vinst hemma mot Åländska Jomala. Laget 
verkar stabilt och det finns just nu tillräckligt många intresserade spelare. Herrlaget har långt 
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mellan matchtillfällena i Sverigeserien. Motionsvolleyn rullar på som vanligt, med 
välbesökta onsdagar, men litet tunnare söndagsdeltagande. För ungdomarna arrangerade 
Kerstin Tägt ett träningsläger på sportlovet med Theodor som tränare.

● trampolin: Marcus meddelade att han inte kommer att kunna kvarstå som både ansvarig 
ledare och tränare från hösten, vilket i så fall hotar hela trampolinverksamheten eftersom vi 
för närvarande inte har någon mer utbildad ledare. Marcus kan tänka sig att hoppa in som 
extratränare om klubben hittar någon ny ledare. Styrelsen tycker att det är dystra utsikter, 
men förstår att Marcus situation blir ohållbar. Marcus har försökt nå någon av hopparna i 
Oxelösund för att diskutera ett samarbete, men inte fått tag i någon.

● torpet: Snöslungan som gick sönder i vinter är nu fixad. Vi har fått litet material (stockar) till 
ett planerat plank som bollstopp vid beachplanerna. Försöket med en frivilliglista för 
bemanningen av tips/bingopromenaderna på söndagarna såg ut att fungera bra i höstas, men 
efter nyår har ingen utom Bosse och Iréne tagit något pass. Bosse föreslår ett obligatorium, 
med förifyllda namn, där resp person själv får ordna ersättare eller byta om han inte kan den 
aktuella söndagen. Bosse får i uppdrag att till årsmötet ta fram ett förslag, för genomförande 
från hösten. Han ska också fundera på om man skall ha möjlighet att ”köpa sig fri” från 
uppdraget.

11. Övriga frågor
Några personer har efterlyst möjligheten att lära sig sköta om klubbens hemsida. 18 januari 
kom schemat för ett antal kurser i närområdet under jan/februari som gick ut till styrelsen 
och 2 februari gick samma information ut till några av de som sagt att de var intresserade. 
Ingen hade möjlighet att delta då, och Bosse fick i uppgift att upplysa på hemsidan om/när 
nya tillfällen ges. SISU anordnar också kurser på begäran.

12. Datum för nästa möte 
Datum för nästa styrelsemöte fastställdes till 4 april kl 17:30, Rosvalla Multihall, 
bowlingcaféet. Obs tiden!

13. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:33

14. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Lena Tholse Cristoffer Rosenlind
Sekreterare Ordförande Justeringsman


